
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 2
Vil ministeren redegøre for lovligheden af, at Randers Kommune ifølge forslaget til kom-
munens budgetaftale for 2024-2027 som udgangspunkt ikke længere vil visitere elever til 
specialundervisningstilbud fra 0-3. klasse, da alle skal rummes i eksisterende folkeskole? 
Der henvises til følgende notat, der indgår som en del af budgetmaterialet for 2025-2028 i 
Randers Kommune: Notat - Faglig og økonomisk handleplan på specialundervisningsom-
rådet (randers.dk)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Charlotte Broman 
Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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